
Dagsorden – Fællesbestyrelsesmøde 

Brahesminde Skoler og Børnehuse – Afdeling Horne - mandag d. 17.04.2023 kl. 17.30 – 19.30 

Vi starter med suppleringsvalg til Fællesbestyrelsen fra klokken 17.00 – 17.30 i aulaen.   

Deltagere: Laura, Louise, Marlene, Martin, Mette, Pernille, Tina, Doris, Dorte, Pernille M, Vibeke samt elever fra elevrådet.  

Afbud: Dorthe 

Referent: Dorte 

Pkt Ansvar Indhold Hvorfor – begrundelse Art Tid Referat - beslutning 

1. Alle Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

Referat fra mødet d. 

13.03.2023.  

 

B 17.30 

-17.35 

godkendt 

2. Elever Elevråd Orientering om 

elevrådsarbejdet på afd. 

Horne. 

O/D 17.35 

– 

17.50 

 Gustav og Frederikke orienterede. Ønsker til Arbejdsdagen: 

pudse vinduer, Multibanen, afskærmning ved ventilationen, 

net fikses, træbeskyttelse til brædderne, nye plantekasser, 

Baner males op i skolegården. Udskift af sten, vi mangler 

nogle større sten. Malene har måske nogen.  

Forespørgsel fra 6. kl. om at få lov til at holde frikvarter ved 

æbletræerne. VM siger, at der er for langt til de voksne, og at 

det er tæt på vejen. Legepatruljen laver fælleslege mandag 

og fredag, hvor alle kan komme og være med.  

 

3. Alle Arbejds/forskønnelses/hygge-

dag på begge afdelinger 

Indhold på dagen – fredag d. 

28.april – hvad skal der 

laves? 

Fællesspisning – indkøb? 

Kaffe og kage? 

Hvem gør hvad? 

På afdeling Horne er der 

ikke ret mange tilmeldte?? 

Skal vi lave en ekstra 

reklame? 

D/B 17.50 

– 

18.20 

Opslaget skal genopslås. Både en begivenhed på Aula og 

reklame på Facebook. Giv børnene en flyer med hjem.  

SV Hegn på pavillon – cykelskur rivenet tjek priser – 

bålhusets tag – 

 

Indkøb af materialer Palle og Paw involveres.  

Koordinator  sjov hat- 

HO Laura  

SV Louise og  Mette  

Madkapt Pernille 

Der kan opsættes en tavler, hvor opgaver bliver listet op og 

man skriver sit navn på.  



Mad – der skal bestilles kød, som Malene bestiller fra 

henholdsvis Brugs og Spar. 

Kager Louise, Laura og Malene bager.  

VM og DB skifter mellem SV og HO og laver kaffe 

Husk telefonnumre på arbejdslisten. 

4.  Alle Suppleringsvalg Opfølgning på dagens valg.  D/B 18.20 

– 

18.30 

 Der er valgt 2 nye suppleanter. Cecilie Greve 1. (Johanne) 

suppleant og Christiaan Turner  (Thea og Jens) som 2. 

suppleant.  

 

  

5.  Alle Næste skoleårs planlægning – 

skoledagens opbygning og 

længde 

Vi skal have besluttet, 

hvad/hvor mange timer 

Fællesbestyrelsen anbefaler 

at konvertere – både i 

indskolingen og på 

mellemtrinnet i skoleåret 

2023/2024. 

D/B 18.30 

– 

18.40  

Fællesbestyrelsen anbefaler:  

Vi holder fast i morgensang og læsebånd. Der bliver 

konverteret 1 lektion i indsk. og 3 lektioner på mellemtrin. 

Den ene time om onsdagen, hvor bussen ikke kører, kan vi 

tilbyde eleverne prøvetid i SFO. Fra 1. oktober skal børnene 

tilmeldes SFO’en ved behov for pasning.  

 

6. VM Økonomi Opfølgning på budget for 

2023. 

O 18.40 

-18.45 

Vibeke orienterede.  

7. Doris 

og  

Dorte 

Miniprojekt/ 

praksisfortælling 

 

Orientering fra børnehusene. O 18.45 

-19.00 

Vi har arbejdet med påsketema – Sampasning i Sv gik fint. 

Vi har holdt afsked med ældstegrupperne i både SV og HO. 

De havde en dejlig fællestur til Naturama, hvor også børn, 

der skulle starte udefra, var inviteret med. Fredagen blev 

afsluttet med kaffemik begge steder, som var velbesøgt.  

I Sv mærkes selvfølgelig det faldende børnetal, og vi har 

været nødt til at forlænge en medarbejder for at få skemaet 

til at hænge sammen.  

I HO er der startet en ny pædagog Fie Secilmis (ansat 

grundet sociale normeringer). Det går rigtig godt.  

Personalet har travlt med at få afviklet ferie, som kan give 

lidt skematekniske udfordringer, men det går.  

Snak om feriepasning. 

Tip - Appellér: inden en bestemt dato bør du have afholdt  x 

antal dage. 

8. Mette Fælles-bestyrelsens 

årsberetning 

Input til Fællesbestyrelsens 

årsberetning. 

D/B 19.00- 

19.10 

Man kan lave en video og sende det ud eller lave et 

dokument. 



Hvordan skal den 

fremlægges? 

Tage nogle generelle punkter hen over året. Stikord, som 

uddybes.  

Kort og lækker tekst, der siger noget vigtigt.  

Fx 5 stikord til Forældremøder 

Opslag på AULA 

Huske at lave lidt reklame for kommende bestyrelsesvalg til 

foråret.  

Bussens støtteforening er kommet i gang igen.  

Mette laver et udkast til næste gang 

 

9. Alle  Informations-punkt a) Formand 

- Dialogmøde med 

OLU 

- Møde med 

lokalrådet i Sv. 

b) Ledelsen  

c) Medarbejderne 

d) Bussens 

støtteforening 

e) Andre 

O 19.10 

– 

19.25 

a)VM og Mette var til Dialogmøde med Opvækst og 

Læringsudvalget. Der er afsat midler til området Børn og 

Unges mentale trivsel. Der er 4 områder omhandlede 

forebyggelse, mellemformer, forebyggende arbejde. Tidlig 

indsats/opsporing. 

Forebyggende team består af en socialrådgiver, 

pædagogisk/psykologisk-konsulent og sundhedsplejerske 

derudover kan man tilkalde ekstra fagpersonale fx 

tale/hørekonsulent.  

Mellemformer handler om konteksten i læringsmiljøer.  

VM og Mette har også været til møde med Lokalrådet i 

Svanninge ang.  en legeplads på skolens område. De ville 

gerne være med til at nedsætte en arbejdsgruppe. Pernille vil 

også gerne være med. Det tages videre med i flere 

bestyrelser, for at få flere med.  

b) DB har sendt invitation ud til foreningerne om 

Markedsdagen på afd. Horne. Dagen er for alle også 

kommende familier.  

I SV skal der være Syrendage den tredje weekend i maj. 

Asfalt påbegyndes i uge 18 i Svanninge Børnehave.  

c)PM: der er fuld gang i fagfordelingen.  

Kamilla fra Horne og Babette indtræder som 

medarbejderrepræsentanter i Fællesbestyrelsen til august.  

 

d) Bussens støtteforening består af:  

Formand               Carina Junge SV 

Næstformand        Michael Finn HO 



Kasserer                Heidi Bebe HO     

Almen rep             Simone Rosenberg SV 

Almen rep             Mette Toft 

Almen rep             Kenneth Toldbod  

10.  Alle Eventuelt  O 19.25 

– 

19.30 

  

Forældremøder måske invitere forskellige foreninger med. 

   Punkter til kommende 

møder (næste møde er 

16.05.2023 på afd. 

Svanninge): 

  Instagram - Facebook er på vej ud, skal vi bruge Instagram i 

stedet? 

Gode ideer omkring branding. 

 

Punkt 8 skal på igen. Årsberetningen. 

Art: er punktet til orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

 


